
 

 

Skolebestyrelsesmøde – Sønderskov-Skolen 

 

Dato: 28-01-2025 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Christian Funder-Stokholm, Camilla Rudebeck Juhl, 

Christina Elkjær, Fikret Abadzija, Anne Kastrup Pind, Claus Bo Højgaard, Jane 

Dollerup Rasmussen, Susan Kamstrup, Morten Faarbæk, Ulla Lassen, Nicole Olivia 

Sørensen, Rasmus Wagner og Birgit Dyngby 

Fraværende: Jane Dollerup Rasmussen, Claus Bo Højgaard og Fikret Abadzija 

Sted: Lokale 21 kl. 17.00-19.00 

  

Referent: Ulla Lassen 

 

1) Kort nyt: 

Ledelsen:  

Budgetudkast er udarbejdet, men kan først færdiggøres i løbet af februar måned. 

Vi har p.t. to stillingsopslag ude og har fået godt med ansøgninger. Ansøgningsfristen er i 

morgen. 

Vi er i gang med oprydning på skolens bibliotek i forbindelse med en kommende 

renovering af skolebiblioteket. Der skal ses på et inspirerende læringsmiljø i 

skolebiblioteket, hvilke bøger, vi skal indkøbe m.m. Vi samarbejder med Vidensbyen og 

arkitekter. Derudover inddrages elevrådet og medarbejderne.  

Der er søgt om midler til at støtte op omkring dette ved anlægsmidler.  

 

Elevrådet: 

Der har været fælles elevrådsmøde, som andre fra elevrådet deltog i, så de kan først give 

information om dette på næste møde. 

Der arbejdes stadig på genbrugsstationer og forarbejdet på afholdelse af en aktivitetsdag 

for hele skolen næste skoleår er i gang.  

På seneste elevrådsmøde var eleverne blandet store og små for at generere idéer til 

genbrugsstationer. 

 

Skolens medarbejdere:  

Der opleves rigtig god stemning blandt personalet. Januar måned er dog en meget travl 

måned med terminsprøver, Meddelelsesbøger og afholdelse af elevstyrede samtaler. 

 

Det drøftes at Meddelelsesbogen skubbes til at komme på et andet tidspunkt, end lige op 

til de elevstyrede samtaler. 

 

2) Rambøll-survey på Sønderskov-Skolen v. Katafonden kommer og fremlægger for os 

Referat: Stian fra Katafonden gennemgik resultaterne fra seneste Rambøll-survey som er 

gennemført blandt elever, forældre og medarbejdere. 



 

Samlet er resultatet meget flot. Der er bred opbakning både blandt forældre, medarbejdere 

og elever til LEAPS. 

Undervisningseffekten er steget fra -0,7 i 2017/18 til 0,3 i 2023/24. 

 

3) Forældreaften d. 29.1.25 – sidste planlægning af indhold v. alle 

 

Referat: Der er p.t. 54 tilmeldte til forældreaftenen i morgen.  

Program for aftenen: 

19.00: Velkommen v. Jeppe 

19.10 :Oplæg ved Poul Hansen i ca. 20 min. om fællesskaber.  

19.30: Birgit samler op 

19.40: Gruppedialog – Pennen taler v. Birgit (placering ved bordene fordelt i faser) 

          - Hvad kan vi forvente af hinanden i et klassefællesskab? 

          - Hvilke fællesskaber ser vi er vigtige i skolen? Og uden for skolen? Hvordan viser  

            vi det? 

          - Hvilke fællesskaber ser vi som svære eller uhensigtsmæssige? 

          - Hvordan kan vi bruge de input, Poul er kommet med for at støtte op om  

            fællesskaber? 

          - Hvordan kan forældre og personale understøtte de positive fællesskaber? 

20.40: Afrunding ved Jeppe og Birgit 

 

Skolebestyrelsen mødes kl. 18.30.  

             

4) Skolens 70-års fødselsdag – skolebestyrelsens rolle? 

 

Referat Skolen fylder 70 år i uge 41 i år og fejringen sker onsdag den 8. oktober 2025. 

Afholdelse af fødselsdagen sker sammen med fremvisningen af et projekt på tværs af hele 

skolen. Tanken er, at temaet/overskriften skal skolen i historisk perspektiv. 

 

Punktet drøftes igen i marts måned.  

5) 

 

Eventuelt 

Referat Tilbyde at afholde et vælgerarrangement for byrådet her på skolen inden 

kommunalvalget. 

Musiklærerne har henvendt sig med spørgsmål om skolebestyrelsen vil søge fonde til 

større indkøb til musik – derudover har idrætslærerne et ønske om at søge midler til nye 

redskaber i idræt. 

Forslag om at lave en struktur for venskabsklasser. Det foregår også nu, men ikke så 

struktureret. 

 


